

Bab 4 Nota Ringkas

Recognizing the exaggeration ways to get this book **Bab 4 Nota Ringkas** is additionally useful. You have remained in right site to begin getting this info. acquire the Bab 4 Nota Ringkas belong to that we offer here and check out the link.

You could purchase lead Bab 4 Nota Ringkas or acquire it as soon as feasible. You could speedily download this Bab 4 Nota Ringkas after getting deal. So, considering you require the book swiftly, you can straight get it. Its appropriately unconditionally simple and fittingly fats, isnt it? You have to favor to in this sky

Studi smart - Malek Muhamat Said 2006

External trade statistics, Sabah. Tables & summaries - 2009

Ke Arah Reformasi Islam - Ahmad Farouk Musa 2021-07-27

Buku ini memelopori usaha penting dalam mereformasi sumber-sumber dan aspek hukum Islam dan pemahamannya yang dirumuskan daripada ajaran dan tulisan pembaharu Sudan, Shaykh Mahmoud Mohamed Taha. Ia mengusahakan penafsiran semula terhadap undang-undang tradisional, dengan berdasarkan prinsip dan kaedah yang radikal yang dirumuskan Ustadh Mahmoud, yang bertujuan melantarkan asas intelektual bagi interpretasi ulang yang menyeluruh terhadap sifat dan makna undang-undang awam Islam.

External Trade Statistics, Sabah - 2011

Perdagangan Elektronik - Paul Timmers 2006

This volume analyzes strategic marketing approaches on the basis of both marketing theory and international case studies. Its systematic study of Internet commerce models should allow any company to better organize their business and understand where their sources of revenue come from.

MAKROEKONOMI, edisi 6 -

Pemuliharaan dan Pemeliharaan Warisan di Malaysia (Penerbit USM) - Abdul Aziz Hussin 2014-11-25

Tidak dapat dinafikan bahawa mana-mana bangsa atau negara sekalipun di dunia ini mempunyai sejarahnya yang tersendiri. Sejarah ini pula sebahagiannya ditinggalkan untuk generasi akan datang dalam bentuk warisan. Boleh dikatakan bahawa semua bangsa dan negara di dunia mempunyai warisan tersendiri; dan warisan inilah yang menjadi salah satu bukti kukuh tentang sesuatu bangsa atau negara berkenaan. Pernyataan ini menjadi salah satu alasan kepada perlunya warisan berkenaan dijaga, iaitu salah satu aspek penjagaannya ialah melalui pemuliharaan dan pemeliharaan. Selain itu, warisan itu dapat dimanfaatkan oleh generasi akan datang dengan menjadi salah satu produk pelancongan dan subjek kajian ilmu. Oleh sebab aspek pemuliharaan dan pemeliharaan warisan menjadi salah satu aspek penting penjagaan warisan, maka bidang ini perlulah diberikan tumpuan yang khusus. Ia bukan sahaja menjadi tumpuan yang khusus dan menjadi salah satu bidang tugas utama agensi atau pihak tertentu, tetapi juga perlulah difahami dan dipatuhi oleh semua pihak yang terlibat secara langsung atau tidak langsung, termasuk pemaju hartanah, kontraktor, badan bukan kerajaan, tuan tanah, ahli-ahli profesional yang berkaitan dan juga orang ramai secara umumnya. Hal ini kerana jika sesuatu warisan tertentu hilang atau musnah, ia tidak lagi dapat diganti untuk selama-lamanya. Salah satu instrumen yang dikira berkesan dalam mencapai hasrat menjaga warisan dalam aspek pemuliharaan dan pemeliharaan adalah melalui peruntukan undang-undang bertulis. Nasib tinggalan warisan di Malaysia lebih baik kerana kerajaan telah mewujudkan undang-undang khas tentang hal tersebut, iaitu Akta Warisan Kebangsaan 2005, di samping kewujudan beberapa akta lain yang turut membantu menjayakan hasrat penjagaan (termasuk pemuliharaan dan pemeliharaan) warisan. Buku ini membincangkan perkara-perkara di atas dengan mengemukakan empat kajian kes di empat lokasi (dalam tiga negeri) yang merangkumi aspek pengurusan, undang-undang, konflik, usaha-usaha yang dijalankan dan aspek-aspek lain seumpamanya yang berkaitan dengan

pemuliharaan dan pemeliharaan warisan. Diharapkan buku ini dapat dimanfaatkan oleh pihak-pihak yang berkaitan, khususnya pelajar di institusi pengajian tinggi yang mengambil kursus yang berkaitan dengan pemuliharaan dan pemeliharaan warisan sejarah.

Modul Tata Naskah Dinas - Agus Supriyono, S.S., M.A.P. 2019-01-01

Modul Tata Naskah Dinas

Membongkar Salah Faham Agama - Syihabudin Ahmad

Menjelaskan isu-isu berkaitan agama, amalan kebiasaan dan kekeliruan yang berlaku dalam masyarakat

Dewan masyarakat - 1994

Menyusun Dan Menandatangani Naskah Dinas - Khalid Efendi 2019-08-07

Fokus buku ini adalah beberapa format naskah dinas yang digunakan sehari-hari oleh PNS yang menduduki jabatan eselon IV (Jabatan Pengawas) dan Pelaksana, seperti naskah-naskah korespondensi internal (memorandum dan nota dinas), naskah korespondensi eksternal (surat dinas), dan telaahan staf. Untuk memudahkan pembaca menggunakan buku ini, setiap format dilengkapi dengan contoh. Sebagian besar contoh yang dikemukakan bersumber dari penelaahan mendalam penyelenggaraan tata naskah dinas di lingkungan instansi Pemda, tugas-tugas latihan dan diskusi dalam ruang-ruang diklat, dan masukan dari rekan-rekan sejawat (widyaiswara) dalam membimbing peserta pelatihan.

Programming Embedded Systems - Michael Barr 2006-10-11

Authored by two of the leading authorities in the field, this guide offers readers the knowledge and skills needed to achieve proficiency with embedded software.

Motivasi Alihan Pelajar - 2007

Perancangan Kontrak & Memorandum of Understanding (MoU) - H. Salim HS., S.H., M.S. 2023-01-31

"Tidak dapat dipungkiri di era globalisasi saat ini pembuatan kontrak merupakan suatu keniscayaan dalam lalu lintas bisnis, baik antara individu ataupun antara badan hukum." Buku ini mengupas secara jelas dan tuntas teori dan asas perancangan kontrak, kekuatan meningkat Memorandum of Understanding (MoU) secara hukum, dan jenis akta sebagai tempat dituangkannya isi kontrak. Pengetahuan yang baik tentang kontrak & Memorandum of Understanding (MoU) tentunya dapat mencegah para pihak yang bersangkutan mencantumkan klausul-klausul dalam kontrak yang dapat menimbulkan masalah di kemudian hari. Buku ini tidak hanya ditunjukkan untuk kalangan akademisi fakultas hukum, program pascasarjana kenotariatan, namun juga untuk kalangan praktisi: konsultan hukum, advokat, notaris/PPAT, staf hukum perusahaan, pegawai pada pemerintah provinsi, kabupaten/kota, maupun kalangan pebisnis dan umum, yang terlibat dengan perancangan dan pembuatan kontrak dalam kegiatan bisnisnya sehari-hari. Keistimewaan buku ini - Memberikan pemahaman secara utuh dan jelas tentang teknik perancangan kontrak & Memorandum of Understanding (MoU) dalam bingkai ilmu hukum penyajian - Membuat contoh-contoh dokumen kontrak Memorandum of Understanding (MoU) yang pernah dibuat, tidak hanya berdimensi nasional, tetapi juga berdimensi internasional - Merujuk pada peraturan perundang-undangan terkini dan kaidah hukum kontrak internasional

Estim Diri Aras Tinggi - Dr. Nabilah Hasan 2022-09-08

Setiap insan selalu menilai diri mereka sendiri dari masa ke masa. Ada

masanya, dia merasakan nilai dirinya tinggi. Ada kalanya, dia merasakan nilai dirinya rendah mengikut situasi yang dihadapi olehnya. Proses penilaian berterusan dalam diri seseorang ini dinamakan sebagai estim diri. Kita mengetahui makna estim diri secara ringkas namun hakikatnya terdapat banyak definisi estim diri kerana berlaku perbezaan pendapat mengenainya dalam kalangan pengkaji. Ini menunjukkan bahawa, estim diri ini masih samar dan perlu diperjelaskan melalui pengkajian baharu. Oleh itu, penulis mengkaji semula makna estim diri bersandarkan kajian hadith yang menjadi penjas kepada al-Quran. Buku ini adalah hasil daripada penulisan sebuah tesis kajian dalam bidang hadith tematik di peringkat doktor falsafah. Sesuai dibaca dalam kalangan pembaca umum terutamanya yang ingin mengetahui maksud estim diri secara jelas berdasarkan kajian hadith. Ketahui penjelasan dan kaedah menilai estim diri anda menurut hadith melalui buku ini.

BEPEKA-RI - Adjat Sudradjat 1997

Role and functions of Badan Pemeriksa Keuangan, the National Auditing Board of Indonesia.

Nota keuangan dan anggaran pendapatan dan belanja negara - Indonesia 2008
Report on budget, appropriations, and expenditures of the Republic of Indonesia.

SIFT Study Guide - Tpb Publishing 2020-08-05

Test Prep Books' SIFT Study Guide: SIFT Test Study Guide and Practice Exam Questions for the Military Flight Aptitude Test [5th Edition] Taking the SIFT test? Want to get a good score? Written by Test Prep Books, this comprehensive study guide includes: Quick Overview Test-Taking Strategies Introduction Simple Drawings Hidden Figures Army Aviation Spatial Apperception Reading Comprehension Math Skills Test Mechanical Comprehension Test Practice Questions Detailed Answer Explanations Studying is hard. We know. We want to help. You can ace your test. Each part of the test has a full review. This study guide covers everything likely to be on the SIFT test. Lots of practice test questions are included. Miss one and want to know why? There are detailed answer explanations to help you avoid missing the same question a second time. Are you a bad test taker? Use your time wisely with the latest test-taking strategies. Don't settle for just learning what is on the test. Learn how to be successful with that knowledge. Test Prep Books has drilled down the top test-taking tips. This will help you save time and avoid making common mistakes on test day. Get your SIFT exam prep. It includes review material, SIFT practice test questions, and test-taking strategies. It has everything you need for success.

Belajar Cara Belajar - Rubiah Aksah, Yea Jing Ong 2005

Kemahiran belajar secara berkesan dapat membantu anda mencapai kejayaan cemerlang dalam peperiksaan. Ini bukan bermakna anda harus mengambil masa yang lama untuk belajar tetapi yang penting ialah cara anda belajar. BELAJAR CARA BELAJAR memuatkan panduan komprehensif tentang teknik belajar yang betul bagi semua selajar peringkat UPSR, PMR, SPM dan STPM. Anda akan didedahkan dengan bimbingan pengurusan masa, teknik mencatat nota, cara membaca dan mengingat secara berkesan serta pelbagai tips berguna sebagai asas kecemerlangan diri.

Belajar Secara Berkesan di Sekolah - 1997

Monsta - Atha Ezlan 2019-12-25

A thriller novel

Ayat-Ayat Syaitan: Mombongkar Rahsia Jin, Syaitan, dan Iblis dalam Al-Quran - Abdullah Bukhari Abdul Rahim Al-Hafiz 2012-10-04

Iblis dan syaitan adalah makhluk ghaib yang sudah diwartakan sebagai musuh manusia yang nyata sebagaimana kata-kata Allah: "Syaitan adalah musuh bagi kamu, jadikan dia musuh (yang mesti dijauhi tipu dayanya); sebenarnya dia hanyalah mengajak golongannya supaya menjadi penduduk neraka." (Surah Fatir, ayat 6) Peperangan melawan iblis dan syaitan adalah peperangan yang berat sebelah seperti peperangan gerila kerana manusia tidak mampu melihat mereka. Mereka juga boleh menyerang secara mendadak sebagaimana kata-kata Allah: "Syaitan dan kaumnya melihat kamu dengan keadaan yang kamu tidak dapat melihat mereka." (Surah al-A'raf, ayat 27) Oleh itu, umat Islam perlu mengenali musuh mereka ini dengan mendalam bagi menyelamatkan mereka daripada terjerumus ke dalam perangkap syaitan yang sudah banyak

memakan mangsa manusia sebagaimana pesan Allah: "Syaitan itu menyesatkan golongan yang ramai antara kamu; (setelah kamu mengetahui akibat mereka) tidakkah sepatutnya kamu berfikir dan insaf?" (Surah Yasin, ayat 62)

Motivasi Alihan Pelajar Gaya Smart Study - Tengku Asmadi Tengku Mohamad, Osman Affan 2016-02-01

Motivasi alihan pelajar gaya smart study adalah komplikasi mantap 5 buah buku hasil tulisan 2 tokoh motivasi pelajar yang terkenal di Malaysia. Motivasi Alihan PelajarMRSS: Persediaan Minda Pelajar CemerlangMRSS: Kemahiran BelajarMRSS: Tenang Menjawab Soalan PeperiksaanMRSS: Tip Belajar Saat Akhir

Beberapa topik asas sosiolinguistik - Noriah Mohamed 2003

Variations in Malay sociolinguistics in Malaysia.

Fahami Aku Sayang, Dengari Aku Abang - Dr. Hasan Mohd. Ali 2015-02-12

FAHAMI Aku Sayang, Dengari Aku Abang ini adalah satu pembaharuan dan usaha mempersembahkan kepada masyarakat beberapa fakta yang lahir daripada penyokong utama keluarga yang perlu difahami oleh setiap pasangan suami isteri. Buku ini mengupas perihal cita rasa, hati budi, cetusan perasaan, dan bisikan kalbu antara pasangan suami isteri. Paparan aspek-aspek perasaan dan kejiwaan ini jarang dilakukan. Penulis mengambil langkah ini selepas terbukti pentingnya setiap pasangan suami isteri memahami bukan sahaja ciri-ciri lahiriah ahli keluarga yang hidup bersama mereka buat sekian lama, tetapi yang lebih penting memahami dan merasakan cetusan-cetusan rasa dan luahan nurani yang dapat dijadikan panduan dalam melayarkan bahtera kehidupan bagi menuju ke pulau kebahagiaan. Buku ini mengandungi 30 luahan perasaan suami dan 30 bisikan hati isteri. Setiap satu luahan dan bisikan dalam buku ini disenarai mengikut keutamaan permasalahan yang sering terjadi antara pasangan suami isteri. Buku ini mengambil pendekatan yang mudah, iaitu pada peringkat awalnya membentangkan tiap-tiap satu luahan, memberi ulasan kepada luahan perasaan itu, dan akhirnya mencadangkan beberapa langkah pembaikan yang perlu diambil. Pendekatan buku ini adalah berbentuk pembaikan. Pendekatan seperti ini didapati sesuai dan dalam perbincangan yang diadakan dengan ahli-ahli keluarga yang terlibat, sebahagian besarnya bersetuju dengan pendekatan sedemikian. Pendekatan seperti ini apabila diamati, bukan sahaja dapat membuka ruang garis tindakan yang perlu diambil bagi setiap pasangan suami isteri yang terlibat, malah ia dapat memandu pasangan suami isteri setakat yang berkaitan, mencari jalan yang sebaik-baiknya bagi menyelesaikan masalah yang dihadapi. Ramai antara kita menghadapi pelbagai masalah keluarga. Buku ini mengajak para pembaca menangani masalah-masalah itu dengan dengan hati terbuka dan berlapang dada di samping membuka ruang-ruang penyelesaian yang dapat dicuba setakat yang berkaitan, bagi meredakan masalah yang dihadapi. Apa yang diperlukan adalah keberanian membentangkan masalah, keberanian mencerakin masalah, dan akhirnya keberanian mengambil langkah dan mempraktik urutan penyelesaian masalah yang diutarakan. Sekali lagi seperti biasa, buku ini dapat dijadikan asas panduan untuk pasangan suami isteri mencuba resipi-resipi baru dalam usaha berterusan bagi meredakan masalah yang dihadapi. Diharapkan supaya para pembaca dengan semangat positif menerima saranan yang dikemukakan ini.

Fitnah Sufi : Fatamorgana Tasawuf Fenomena Tarekat (Penerbit UM) - Nordi Archie

Buku ini dibahagikan kepada dua bahagian utama; Bahagian I – Tasawuf: Serangan dan Sanggahan dan Bahagian II –Kritikan Rasul Dahri: Penilaian Semula. Menerusi perbincangan dalam Bahagian I, penulis menyanggah semula pelbagai pertuduhan dan tohmahan yang dilemparkan terhadap tasawuf. Tujuannya untuk membersihkan fitnah yang dipalitkan kepada tasawuf secara kritis melalui wacana intelektual demi mempertahankan kebenaran dan kesucian tasawuf di sisi Islam. Bahagian II pula secara khusus untuk menepis dan menjernihkan cercaan dan cemuhan yang ditusuk oleh Rasul Dahri terhadap tasawuf menerusi bukunya, Bahaya Tarikat Sufi/Tasawuf Terhadap Masyarakat (1998). Hujah yang dikemukakan menerusi buku ini bertujuan membuktikan kebenaran dan kesucian tasawuf selain hujah yang mempertahankan tasawuf daripada belenggu pelbagai fitnah yang menyebabkan pandangan serong dan kefahaman keliru masyarakat.

Motivasi Alihan Pelajar - Edisi 2015 - Tengku Asmadi Tengku Mohamad
2016-02-01

Mengapa ada pelajar lebih Berjaya berbanding pelajar yang lain? Apakah yang bermain dalam fikiran mereka? Bagaimana mereka mengatur kehidupan? Bagaimana pulak mereka mengatasi masalah harian? Adakah kejayaan itu milik mereka yang mempunyai tahap IQ yang tinggi sahaja? Bagaimana ada pelajar yang Berjaya mendapatkan 17A dalam peperiksaan? Adakah semua ini suatu kebetulan ataupun memang wujud jalan penyelesaiannya? Buku ini ditulis bagi menjawab pelbagai persoalan yang membelenggu diri pelajar.

Mengenal Malaysia - 1988

Malaysia from economic, historic, and political perspectives.

Ragam hias al-Qur'an di alam Melayu - Dzul Haimi Md. Zain 2007

Malay influenced decoration and illustration of Korans found in the collections of Malaysia, Indonesia, and Brunei.

Mohamed Idris al-Marbawi, penulis karya agung Bahr-al-Madhi - Faisal

Ahmad Shah 2013

Biography of Mohamed Idris al-Marbawi, a Malaysian Muslim scholar.

How To Talk So Kids Will Listen & Listen So Kids Will Talk Edisi Bahasa

Melayu - Adele Faber 2017-02-21

Memiliki anak-anak yang comel memang satu anugerah. Namun mendidik mereka bukan calang-calang cabarannya. Tambahan pula apabila anak-anak sudah mula petah bercakap dan sudah bijak berfikir. Sekiranya ibu bapa tersalah langkah dalam mendidik anak-anak, pendekatan negatif seperti menghukum, memukul, menengking, dan sebagainya akan dianggap sebagai pendekatan yang efektif. Menerusi buku *How To Talk So Kids Will Listen & Listen So Kids Will Talk Edisi Bahasa Melayu* ini, ibu bapa akan lebih memahami kaedah yang betul tentang cara mendidik dan mendisiplinkan anak seperti :

- Membantu Anak Mengendalikan Perasaan Mereka
- Mewujudkan Kerjasama
- Alternatif Selain Hukuman
- Galakan Berdikari
- Pujian
- Bebaskan Anak Daripada Memainkan Peranan
- Menggabungkan Semuanya Bersama Anak-anak ibarat kain putih, sebagai ibu bapa yang bertanggungjawab mencorakkan kehidupan mereka, ambil masa dan sentiasa berikan usaha terbaik dalam mendidik supaya mereka tidak membesar dengan sia-sia.

Isrā'īlyyāt, Ḥadīth Mawḍū' & Fitnah Sirah di Alam Melayu - Zahiruddin Zabidi 2019-09-06

Ibarat sebatang sungai yang sudah mengalir selama 1400 tahun lebih, bermula dari hulunya yang suci bersih-bebas dari segala kekotoran, tetapi apabila semakin sampai ke hujung muara segala sampah-sarap sepanjang sungai dibawa bersama ke muara yang kini kita sedang berada di sana. Begitu juga Islam, dari awal zaman terbaik yang terjaga ketulenan dan kesuciannya, namun selepas kewafatan Rasulullah s.a.w. pencemaran, keracunan dan kerancuan muncul sama ada dari luar atau dalam Islam sendiri menyebabkan pemahaman dan pelaksanaan Islam sama ada dalam urusan 'aqīdah, 'ibādah dan mu'āmalah semakin jauh dari sifat tulennya yang suci murni. Naskhah ini menghujahkan - antara punca kerancuan pemikiran beragama orang Islam-Melayu-Nusantara ada pada fakta sejarah awal perkembangan Islam dan tradisi penulisan karya-karya berkaitan Islam di Alam Melayu. Ia bermula daripada metodologi penulisan Sastera Hikayat Berunsur Islam, Sastera Kitab, Sastera Ketatanegaraan dan seumpama dengannya pasca Islam berkembang di Nusantara. Ini adalah kerana penulisan karya-karya tersebut tidak menjadikan disiplin yang sudah digarispandukan oleh para ulama Islam sejurus kewafatan Rasulullah s.a.w. sebagai metodologi penyebaran maklumat berkaitan Islam. Ringkasnya, proses tersebut tidak melalui kerangka dan disiplin ilmu Riwāyah dan Dirāyah. Ini menyebabkan semenjak Islam menapak di Alam Melayu sehingga saat ini, riwayat Isrā'īlyyāt, Ḥadīth Mawḍū', dan Fitnah Sirah yang ditularkan buat sekian lama masih subur malah dianggap Ṣaḥīḥ

oleh sebahagian besar umat ini!

Kaji kewangan perniagaan anda - Yep Putih 1984

Fatwa Kontemporari Jilid 1, Siri 4 (Hubungan Kemasyarakatan) - Dr. Yusuf Al-Qaradhawi 2015-05-08

Antara persoalan menarik dalam buku *Fatwa Kontemporari Jilid Satu, Siri Empat* adalah: 1. Adakah riba terdapat pada wang kertas? 2. Apakah hukum makan ayam dan daging yang disembelih dan di import dari luar negara? 3. Apakah hukum mengharapkan kematian di saat kita berputus asa untuk meneruskan kehidupan? 4. Apakah hukum bekerjasama dengan musuh demi ~~ke-Syehnikah Muhsendirif 5. Huk (Edisi 2021)~~ menurut pandangan Al-Quran, sunnah dan kaedah syariah. 6. Benarkah hukum menonton televisyen, mendengar lagu adalah haram? 7. Apakah pandangan Islam berkaitan kamera dan fotografi?

Sulalat-us-Salatin - 2008

Literary and textual criticism on Sulalat-us-Salatin or Sejarah Melayu, a Malay classic literature.

- Imam Tirmizi 2020-12-21

Dalam cetakan edisi kemas kini ini, terdapat beberapa penambahbaikan yang dilakukan: 1. Cetakan ini ditahqiq sebanyak dua kali oleh penterjemah dan ditambah nota-nota kaki bagi memberi penjelasan berkenaan istilah-istilah ataupun makna perkataan yang kurang jelas. Selain itu, beberapa kesilapan teknikal dalam cetakan edisi lama sudah dibetulkan. Pembaca boleh merujuk kepada bahagian penerangan dan nota kaki berkotak. 2. Terdapat perkataan-perkataan yang bergaris, disusuli perkataan yang bertanda kurungan. Ini bagi menunjukkan perbezaan antara beberapa cetakan yang dirujuk. Pentahqiq melampirkan kedua-duanya bagi mengelakkan timbul kekeliruan apabila dibandingkan cetakan-cetakan itu. 3. Terdapat hadith-hadith yang tidak dinyatakan sanad dan matannya kerana wujud hadith yang sama sebelumnya. Sekiranya pembaca menjumpai hadith itu, pembaca boleh merujuk kepada hadith sebelumnya atau nombor nota kaki yang tertera. 4. Dalam edisi Kemas Kini 2021 ini, susun atur perkataan ditambahbaik dari segi grafik supaya lebih menarik dan cantik. 5. Dalam edisi Kemas Kini 2021 ini juga, terdapat bahagian tambahan iaitu maklumat mengenai kitab-kitab Syamail Muhammadiyah yang ada, sejarah ringkas Imam At-Tirmidzi dan juga ~~Mogkas Ba sejarah Ing Basu Tihgka Dasa~~ Dalam surah al-Ahzab, ayat 56, Allah s.w.t. menyatakan, "Sesungguhnya Allah dan para malaikat-Nya berselawat kepada Nabi. Wahai orang yang beriman, berselawatlah kamu kepadanya dan ucapkanlah salam penghormatan kepadanya." Bacalah selawat, Allhumma solli 'ala saidina Muhammad wa 'ala alihi wa ashabihi ajma'in. Maksudnya, "Ya Allah, kurniakanlah kepujian kepada Nabi Muhammad s.a.w. ahli keluarga, dan sahabat-sahabat Baginda."

- Agus Supriyono, S.S., M.A.P. 2019-01-01

Modul Bahasa Inggris Tingkat Dasar

Pengantar Iktiologi - Zainal A. Muchilisin 2017-10-17

Buku *Pengantar Iktiologi* ini adalah kumpulan bahan kuliah Mata Kuliah Iktiologi yang telah mulai kami susun dan telah sampaikan dalam kelas perkuliahan mahasiswa di Fakultas Kelautan dan Perikanan Universitas Syiah Kuala sejak tahun 2003 dan Alhamdulillah pada tahun 2017 ini kami lengkapi dan cetak dalam bentuk buku ajar. Buku *Pengantar Iktiologi* ini adalah materi wajib dan minimum yang harus dikuasai dan dipahami oleh mahasiswa khususnya di Fakultas Kelautan dan Perikanan untuk pada semua program studi dan menjadi dasar bagi mahasiswa untuk mengambil mata kuliah lain yang terkait dengan ikan.

Asas Kejuruteraan - 2010

Feudal England - J.H. Round 2018-05-15

Reproduction of the original: *Feudal England* by J.H. Round